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WIJ DRUKKEN EN PRINTEN OP GROENE ENERGIE!

VOOR AL UW 
DRUKWERK

KRANTEN | POSTERS | MAPPEN | FOLDERS
VISITEKAARTJES | FLYERS | STICKERS

BROCHURES EN MEER

EEN CO2 UITSTOOT 
BESPARING VAN 

ONGEVEER 150 TON 
PER JAAR!

HET DAK TELT 944 
ZONNEPANELEN

WWW.DRUKKERIJVORSSELMANS.NL
ZUNDERT  |  TEL 076 206 06 02  |  DRUKKERIJ@DRUKKERIJVORSSELMANS.NL

GOED VOOR EEN 

ENERGIEOPWEKKING 

VOOR ONGEVEER 150 

HUISHOUDENS

De bouwperiode werd gelukkig opgevuld 
door de HE Cup en er werden nog 
andere activiteiten georganiseerd om 
toch nog het corsogevoel te behouden, 
zoals de barbecue, de corsolunch met 
aansluitende fietstocht en het aanpassen 
en voorbereiden van de bouwplaats. En op 
het bloemenveld kon de veldploeg toch de 
gebruikelijke werkzaamheden uitvoeren. 
Het jeugdcorso werd in een ander jasje 
gestoken. De verslagen hiervan kunnen 
jullie in deze Tam Tam lezen. Evenals de 
gewoonlijke items en rubrieken.

Als de knollen zijn gerooid, is gelukkig 
dit vreemde corsojaar achter de rug en 
kunnen we voorzichtig aan onze pijlen 
gaan richten op 2021. Het jaar van het 
75-jarig jubileum van Helpt Elkander. 
Er staan hiervoor al diverse activiteiten 
op stapel om daar een mooi jaar van te 
maken. Hierover volgt t.z.t. bericht.

Dit is natuurlijk nog altijd onder 
voorbehoud van de ontwikkelingen van 
Covid-19, de, verwachte, tweede golf 
nieuwe besmettingen en de daardoor 
genomen maatregelen, maakt dat 
voorlopig niets ver vooraf te plannen valt, 
afwachten dus.

Wij willen éénieder alvast hele prettige 
feestdagen toewensen en blijf gezond.

De redactie

voorwoord
Beste buurtgenoten,
Deze editie van de Tam Tam zou normaliter voor een groot deel gewijd zijn aan 
het corso; foto’s, reacties en verslagen, maar zoals zo veel activiteiten dit jaar, 
is ook het corso niet doorgegaan.
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Omdat er dit jaar helaas geen corso was is er de HE-Cup 
georganiseerd.
Hieronder leest u de ervaringen van zowel de organisatie als van 
deelnemers. 

HE-Cup

Organisatie HE-CUP
Aflopen zomer was er geen tent… 
geen corso… geen gezelligheid… 
geen saamhorigheid… Tot wij 
besloten de HE-CUP te organiseren! 
Alle buurtgenoten konden zich 
in groepjes van 3 tot 6 personen 
opgeven. Ze verzonnen een 
teamnaam en hadden een 
mascotte. Ze wisten niet waar ze 
aan begonnen. 

Om de x-aantal weken kregen de 
12 groepjes een nieuwe challenge. 
Zo begonnen zij met het verassen 
van een buurtgenoot, moesten zij 
auditie doen in goud, bedachten 
zij een ontwerp, én een shirt en 
schreven zij een Corsong.

De groepjes gingen vol 
enthousiasme aan de slag. Misschien 
wel iets te enthousiast. De groepjes 
stopte soms wel uren werk in 
één opdracht. Al deze uren werk 
brachten de gaafste uitkomsten. 
Zo is het shirt van team lauw bier 
en warme knakworst, echt gedrukt 
voor alle buurtleden. 

Complimenten voor alle 
deelnemers! Elk groepje heeft 
op zijn of haar eigen manier hun 
stinkende best gedaan en top 

resultaten behaald. Op nummer 3 
zijn de “He-veto allstars” geëindigd, 
op nummer 2 het team “6 shades 
of…” en de winnaressen van de HE-
CUP zijn geworden de “TT-Girls”. 
Amanda, Celina, Linda en Denise, 
gefeliciteerd met de overwinning 
en de beker!

HE CUP 3e plaats, 
*** HE VETO ALLSTARS***

Voorjaar 2020, de berichtgeving 
over het afgelasten van het 
Bloemencorso Zundert is nog maar 
een paar dagen oud. En iedere 
corsobouwer vraagt zich af hoe 
hij/ zij in godsnaam deze zomer 
moet doorkomen zonder het, ons 
zo geliefde, corso en aanverwante 
bezigheden.

Maar al snel verschijnt er een 
berichtje in de Helpt Elkander 
whatsapp groep over de HE CUP, 
verzonnen en georganiseerd 
door Vivian, Bianca en Anouk, ter 
vervanging van de corsobouw.

Er komt een appke van Pascal binnen 
of ik zijn sterrenteam wil versterken. 
Natuurlijk een volmondig ja. En 
samen met Kim, Corné, Tim en Erik 
is ons team, 

***HE VETO ALLSTARS*** 
geboren. Alle disciplines zijn 
vertegenwoordigd, dus dit moet 
een eitje worden.

Met Pamela Surewaard als 
boegbeeld gingen we vol goede 
moed aan de slag en werden 
alle challenges professioneel 
aangepakt en afgewerkt. En de 
foto presentaties, filmpjes en clips 
werden vakkundig door Kim in 
elkaar gezet. Wat haar menig vrij 
uurtje gekost heeft. Thnx Kim.

Buurtgenoten verrassen, 
fotopuzzeltocht met selfies, 
ontwerp en nieuwe activiteit 
verzinnen, auditie doen voor de 
figuratie voor Corso Genesis, corso 
activiteiten training tot en met 
een Corsong maken, alles is wel 
voorbijgekomen.

En al waren wij het bijna nooit met 
de jury eens, omdat we een veel 
betere jurering verwacht hadden 
(dat fanatisme krijg je er nooit meer 
uit), was dit al met al toch een leuk 
tijdverdrijf.

En zaterdag avond 12 september, 
tijdens het afsluitend buffet van de 
*** HE VETO ALLSTARS***, kwam 
het verlossende antwoord, toch een 
mooie en welverdiende 3e plaats.
Vivian, Bianca en Anouk bedankt 
voor deze leuke, maar inspannende 
en toch ontspannende activiteit.

***HE VETO ALLSTARS***
Kim, Erik, Tim, Corné, Pascal en Ad.

HE Cup 1e plaats,
TT Girls 
In mei begon team Tempex Team 
Girls (beter bekend als TT Girls) aan 
dé HE Cup. Hoewel we met z’n vieren 
(Amanda, Denise, Celina en Linda) 
geen groot team waren, maakte het 
fanatisme dat gelijk méér dan goed. 
Toen de eerste opdracht ‘Verras een 
buurtgenoot’ begon moest dat dan 
ook gelijk goed aangepakt worden 
(zeker toen we hoorden hoe 
fanatiek de andere teams waren) 
en deelden we aan maar liefst 54 
buurtgenoten een plantje uit. Die 
eerste opdracht was misschien gelijk 
ook wel één van de leukste, al was 
het maar omdat we zo tóch nog een 
keertje een heleboel buurtgenoten 
zagen dit jaar. Het was bijna jammer 
dat de plantjes op een gegeven 
moment op waren…

Daarna volgden de opdrachten 
om op ‘gouden auditie’ te gaan en 
een ontwerp te maken, die al even 
enthousiast werden opgepakt. Bij 
de eerste tussenstand stonden we 
op plek 2 en dat was reden genoeg 
om de volgende opdrachten 
minstens even fanatiek uit te 
voeren. Dus toen de ‘fotochallenge’ 
begon waarbij maar liefst 60 foto’s 
gemaakt konden worden móésten 
we ze natuurlijk allemaal maken en 
ook nog eens het liefst zo origineel 
mogelijk. Dat we twee volle dagen 
daarmee bezig waren, ach…. We 
hebben volop gelachen toen we 
willekeurig iemands tuin in liepen om 
met een schaap op de foto te gaan, 
mensen per ongeluk wegjaagden 
van bankjes want er moest wel 
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een foto gemaakt worden, kippen 
probeerden te vangen in Amanda’s 
tuin en in ‘Wouw! Da’s lekker’ even 
een snoeplolly hebben ‘geleend’ 
voor de foto.

Bij de volgende uitdagingen bleven 
we opnieuw zo fanatiek: er werd een 
T-shirt ontwerp gemaakt, er werden 
20+ corso activiteiten “geoefend” 
(waarbij een kindertractor prima 
dienst deed als ‘corsowagen’ in de 
‘optocht’), er werd een activiteit 
tot in de puntjes uitgedacht (die 
hopelijk nog een keer uitgevoerd 
gaat worden!)… En bij de volgende 
tussenstand stonden we eerste. 
Dus toen moest die lijn natuurlijk 
voortgezet worden… Alleen tot 
afgrijzen van sommige teamleden 
(ik noem geen namen, Denise en 
Linda) kwam toen de gevreesde 
laatste challenge: 
een corsong maken. Zangkunsten 
zijn niet bij iedereen in ons team 
aanwezig, maar ja, we konden nu 
natuurlijk niet zomaar niets doen. En 
dus hebben we ons best gedaan om 
zo veel mogelijk punten te scoren 
op originaliteit en de videoclip. Het 

werd meer een comedyfilm dan een 
corsong, wat opnieuw hilarisch was 
om te maken natuurlijk. 

Op 12 september zaten we in 
volle spanning (vooral bepaalde 
teamleden, ik noem weer geen 
namen… Amanda en Celina) te 
wachten op de einduitslag. Constant 
hielden we onder het genot van een 
wijntje scherp in de gaten waar de 
jury zich bevond en wat dat kon 
betekenen voor onze uitslag. Toen 
het opeens stil werd in de WhatsApp 
groep en bij het videobellen stegen 
die zenuwen alleen maar verder… 
Totdat het verlossende woord 
kwam: we hadden gewonnen! 

vacatures
Bestuursfunctie Buurt
Word jij de nieuwe sfeer leverancier 
binnen HE? Binnen het bestuur van 
Helpt Elkander is de functie Buurt 
vrijgekomen. Als bestuurslid Buurt 
zorg jij ervoor dat er gezellige 
activiteiten georganiseerd worden. 
Dit doe je natuurlijk niet alleen! 
Voor vijf enthousiaste commissies 
ben jij het aanspreekpunt. Eens in de 
zoveel tijd neem je contact op met 
een persoon uit de commissie om na 
te gaan hoe de voorbereiding voor 
activiteiten verlopen en of er nog 
bijzonderheden zijn. De vragen die 
daaruit ontstaan handel je in eerste 
instantie zelf af en anders bespreek 
je ze met het bestuur. 

De commissies binnen Buurt: 
- Activiteitencommissie: het 
organiseren van sfeervolle 
activiteiten voor de buurt; 
- Kind en Gezin: het organiseren 
van activiteiten voor de jongste 
buurtgenoten (tot de middelbare 
school); 
- Sfeer: het verzorgen van diverse 
sfeervolle activiteiten in de tent 
tijdens het bouwseizoen plus het 
aankleden van de tent; 

- Bouwersweekend: het verzorgen 
van een jaarlijks sfeervol en 
memorabel weekend weg met 
buurt; 
- Gastheerschap: gepassioneerde 
gastheren en dame die de bezoekers 
in onze corsotent met open armen 
ontvangen. 
- Identiteit: het verzorgen van de 
shirtjes, truien, vesten en alles wat 
met kleding te maken heeft. 

Is de functie Buurt iets voor jou of 
heb je vragen? Neem dan contact 
op met het huidige bestuurslid 
Buurt, Jurriën Haast 
tel: 0657571780. 

bierproeverij

Op zaterdag 9 mei hebben we een 
bierproeverij gehad. Omdat we 
niet samen konden komen was 
het ditmaal een digitale variant. 
Voorafgaand aan de avond waren 

de bierpakketjes bezorgd bij de 
35 deelnemers. Bas Tellekamp van 
biergilde Cambrinus heeft een 
mooie selectie bieren gemaakt en 
de verhalen achter de bieren via 

Een van de activiteiten die  dit jaar in een corona variant is 
uitgevoerd, is de bierproeverij.

een YouTube kanaal gedeeld met 
de buurt. Tussen het proeven door is 
er via een videochat bijgepraat. Na 
het proeven van de 5 geselecteerde 
bieren zijn er ook nog genoeg 
bieren uit eigen collectie genuttigd. 

Iedereen bedankt voor de 
deelname en Bas bedankt voor het 
samenstellen van de proeverij!
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Adrie en Elly wonen al sinds 1986 
in de Patrijsstraat. Toen ze net 
getrouwd waren hebben ze even 
in de Berk gewoond, maar zijn 
vervolgens naar Helpt Elkander 
verhuisd. Adrie komt uit Rucphen. 
Ze hebben elkaar in het café leren 
kennen. Na hun trouwen is Adrie 
naar Zundert verhuisd. Elly woont al 
van kinds af aan in Zundert. 

Elly was natuurlijk al bekend met 
het corso. Als kind ging ze soms 
met een vriendin bij Veldstraat 
bouwen, maar ze is toen niet 
fanatiek geweest. Toen ze samen in 
de Patrijsstraat zijn komen wonen, 
zijn ze in contact gekomen met HE. 
Ze woonde tenslotte naast de tent! 
Adrie is in een team gaan darten, dit 
bleken allemaal fanatieke bouwers 
van HE te zijn. Zodoende heeft 
Adrie de corsokoorts gekregen. 

Elly vond het heel leuk dat Adrie 
daar zijn plekje vond en is ook bij 
Helpt Elkander gaan helpen. 

In de eerste jaren dat Adrie 
naar de tent ging heeft hij veel 
geholpen met het geluid van de 
wagens. Vervolgens is hij meer 
met de constructie gaan doen en 
ondertussen is hij een manusje van 
alles binnen de buurt. Als er iets 
gemaakt moeten worden weet 
iedereen zijn weg naar Adrie te 
vinden. Elly heeft met veel plezier 
jaren bij de catering geholpen, door 
het werk en de andere hobby’s kon 
ze niet meer wekelijks koffie komen 
zetten. Nu houd ze zich voornamelijk 
bezig met het bestellen van de corso 
shirts en de kledinglijn. 

Beide werken ze nog graag. Adrie 
werkt dit jaar al 45 in de bouw. 
Op zijn 16e is hij begonnen als 
timmerman en doet dit nog steeds 
met veel plezier. Elly heeft altijd in 
de zorg gewerkt. In 1986 is zij als 
verzorgende aan de slag gegaan bij 
de Nonnen in Zundert. Vervolgens 
heeft ze verschillende opleidingen 
gevolgd. Nu is ze zorgcoördinator 
in een verzorgingstehuis in 
Roosendaal. 

Naast het werken en helpen in 
de tent hebben beide nog meer 
hobby’s. Adrie en Elly gaan wekelijks 
biljarten in Rucphen met vrienden. 
Darten doen ze ook allebei graag. 
Adrie gooit wekelijks met zijn 
team en kijkt daarnaast ook graag 
formule 1. 

Zodra de Tam Tam bij ze op de 
deurmat valt lezen ze hem meteen 
helemaal uit. Ze vinden de Tam Tam 
erg leuk, hun favorieten zijn toch wel 
de interviews. Het wordt hun eerste 
keer dat ze erin staan! Elly geeft 
aan dat ze regelmatig deelnemen 
aan de activiteiten die door Helpt 
Elkander worden georganiseerd. 
Ondertussen doen ze dit met hun 
vaste groepje, de Zonnebloem 
genaamd. Dit is ontstaan tijdens 
een dagtrip naar den Bosch in 2011 
Op de kroegentochten na zijn ze 
altijd van de partij. 

Ondanks dat ze beide nooit zelf 
met het kindercorso hebben 
meegelopen, hebben ze zeker 
wel meegeholpen. Hun nichtjes 
uit Rucphen, met 2 vriendinnen 
hebben, 2 keer meegedaan aan het 
kindercorso in Zundert. Bij Adrie 
en Elly mochten zij hun wagentje 
komen bouwen. Dit heeft ervoor 
gezorgd dat hun nichtjes nog 
ieder jaar tijdens het tikweekend 
op zaterdag komen kijken. Als het 
nodig is helpen ze graag met het 
tikken of bloemen steken. 

Voorgesteld
Deze editie van voorgesteld reizen we af naar de Patrijsstraat. We 
bellen aan op nummer 21 bij Adrie en Elly van Peer. 
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In het corsoweekend zijn ze altijd 
veel te vinden in de tent. Elly helpt 
graag met het bloemen steken en 
Adrie helpt waar nodig is. Zondag 
staan ze altijd vroeg op om op tijd 
bij de tent te zijn voor het uitrijden 
van de wagen. Vervolgens gaan 
ze de optocht kijken en daarna 
lekker naar bed. Op zondagavond 
zijn ze helemaal uitgeteld. 
Maandagochtend gaat Adrie 
meehelpen bij het afbreken van de 
tent en ’s middags zijn ze samen 
op het veilingterein te vinden. S’ 
avonds feesten ze gezellig met de 
buurt mee. 

Elly houd van wagens met figuratie 
en het liefste in de traditionele HE 
kleuren (wit, roze en paars). Adrie 
vindt beweging en figuratie altijd 
wel mooi, maar het moet wel een 
toegevoegde waarde hebben. 
De favoriete wagen van Adrie is 
Booming city en die van Elly is 
Evenbeeld. Evenbeeld was hun 
eerste jaar bij HE en er werd meteen 
een 1e prijs behaald! Dit blijft altijd 
nog een speciale herinnering voor 
ze. 

Afgelopen zomer was erg stil voor 
ze. Normaal is Adrie iedere avond 
in de tent te vinden en nu ging dat 
ineens niet meer. Voor Elly was het 
ook even wennen dat Adrie zoveel 
thuis was. Ze hebben wat klusjes in 
het huis opgepakt en hebben ook 
regelmatig contact gehouden met 
het groepje van ‘de Zonnebloem’. 
Ze hebben zelf niet deelgenomen 
aan de HE-cup, maar ze vonden het 
erg leuk dat ze door buurtgenoten 
zijn verast. Ook vond Elly het heel 
leuk dat door de HE-cup een shirt 
ontwerp is bedacht voor 2020. 

Beide hopen dat het volgend jaar 
door kan gaan en dat er een mooie 
wagen op straat gezet kan worden. 
Als trouwe fans van de Tam Tam 
weten ze dat ze een nummertje 
mogen kiezen als je geïnterviewd 
wordt. De volgende editie zullen 
we bij nummer 378 uit de ledenlijst 
langsgaan!

HE-BBQ
Ondanks dat er geen corso was dit jaar is er wel een HE-BBQ 
georganiseerd,
Ondanks dat er geen tent stond 
hebben we de jaarlijkse barbecue 
kunnen houden in augustus. Dit 
jaar met extra service vanuit de 
activiteitencommissie waardoor 
alles aan tafel geserveerd werd.

Een korte regenbui zorgde ervoor 
dat we onder paraplu’s en de tafels 
moesten schuilen, maar dat hield 
de koks niet tegen om stug door te 
bakken. De avond is afgesloten met 
een korte quiz. 

Alle 59 eters bedankt voor de 
deelname en tot volgend jaar!
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Hoe heet je? Caithlynn de Jong.

Hoe oud ben je?  8 jaar.  

Wat zijn je hobby’s? 
Cross Fit for kids en knutselen.

Hoe kom je bij Helpt Elkander terecht? 
Met mijn oma Linda van de Beemd.

Wat vind je het leukste om te doen bij Helpt Elkander? 
Bloemen prikken. 

Welke wagen vind je het allermooist? Waarom vind je dat? 
Mother Nature omdat er een gezicht in verstopt was.  

Wat vind je leuker, kindercorso of groot corso? 
Kindercorso omdat ik dan zelf kan meelopen. 

Wat doe je het liefst bij het kinderkot? 
Ik vind alles leuk.

Waar kijk jij de optocht op corsozondag? 
In de Burgemeester Manderslaan.

Wat doe je meestal op corsomaandag? 
Over de braderie lopen en nog een keer de wagens bekijken. 

Wat is je favoriete kleur bloem? 
Rood.

Wat is het allerleukste dat je al hebt meegemaakt bij Helpt Elkander? 
Dat ik mocht helpen met het plakken van de wagen. 

Wat heb je dit jaar gedaan met ‘‘Corso’’?
Naar het feestje van mijn nichtje geweest.

HE-kidz Hoe heet je? Faye Veerbeek.

Hoe oud ben je? 7 jaar. 

Wat zijn je hobby’s? 
Zingen, tekenen en knutsele.

Hoe kom je bij Helpt Elkander terecht? 
Door mijn mama.

Wat vind je het leukste om te doen bij Helpt Elkander? 
Het kinderkot

Welke wagen vind je het allermooist? Waarom vind je dat? 
De egel van 2015 ‘‘geslepen’’ deze met kleurpotloden en ik hou van kleuren.
 
Wat vind je leuker, kindercorso of groot corso? 
Kindercorso

Wat doe je het liefst bij het kinderkot? 
Alles spelen, knutselen, laten schminken en de ballonnenman.

Waar kijk jij de optocht op corsozondag? 
Met papa, mama vriendjes en vriendinnetjes in de Manderslaan.

Wat doe je meestal op corsomaandag? 
De wagens kijken en nog een keer over de markt.

Wat is je favoriete kleur bloem? 
Felrood.

Wat is het allerleukste dat je al hebt meegemaakt bij Helpt Elkander? 
Dat ik samen met mama mocht plakken op de wagen.

Wat heb je dit jaar gedaan met ‘‘Corso’’?
Mijn verjaardag gevierd. 

Op deze pagina is het woord aan onze HE-kidz. Dit keer leren we 
Caithlynn en Faye kennen!
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Ondanks het erg vreemde seizoen 
zijn de werkzaamheden op het veld 
voortreffelijk verlopen.
Een korte terugblik:

MEI
Jongere buurtgenoten dan 
gewoonlijk hebben in groepjes van 3 
in twee dagen alle knollen geplant. 
Dat was sneller dan gepland!
Deze periode was erg droog en er 
moest gelijk beregend worden. Nou 
waaide het nogal hard in dezelfde 
periode zodat menig werker 
vanaf het veld gezandstraald thuis 
aanschoof!

JUNI
Er kwam weer wat ruimte voor 
de veldwerkers van de buurt. 
Onder strenge Coronamaatregelen 
opererend werd de stek geplant 
voor de knolwinning van 2021. 
Ja beste mensen, veldwerk is 
vooruitzien.
Het onkruid was ons goed gezind 
dit jaar. Omdat de veldwerkers blij 
waren dat ze in groepjes weer wat 
konden rondhangen op het veld, 
kreeg het onkruid geen kans. Het 
werd vakkundig de nek omgedraaid. 
Al snel had het onkruid door dat 
het niet opgewassen was tegen 
de strenge veldploeg van Helpt 
Elkander.
Half juni begon het hakken. En 

dat niet alleen. Elke week werden 
de knollen gemaaid. Niet alles 
natuurlijk. Van een aantal soorten 
werden de bedden in palen en 
touwen gezet om te kunnen 
plukken voor eventuele leveringen. 

JULI
In Juli gingen de werkzaamheden 
van juni gewoon door. Gedurende 
de gehele week werden kleine 
groepjes veldwerkers gesignaleerd 
op het veld.
Er waren een paar kleine leveringen 
voor voornamelijk corso’s in het 
buitenland. Het is wel erg droog in 
juli dus zorgen ze zelf voor regen op 
het veld.

AUGUSTUS
In augustus werden de bossen 
voornamelijk met de hand gemaaid. 
Ook konden we nog bloemen 
gaan leveren voor de drogerij. 
Deze bloemen moesten wel steeds 
gelegd worden. (= prachtig mooi 
in gaasbakken leggen in rijtjes en 
dan vooral niet te hard bewegen 
want dan moet je weer opnieuw 
beginnen) Ook in augustus is het 
erg droog en omdat regendansjes 
niet echt helpen wordt er maar 
weer extra beregend. Wel korter 
natuurlijk want er waren niet 
zoveel planten die een buitje nodig 
hadden.

SEPTEMBER 
Half september zijn we alles gaan 
opruimen. Ook weer coronaproof 
in groepjes.

OKTOBER
De tweede week van oktober werd 
er begonnen met het rooien van 
de knollen en het schoonmaken 
daarvan. Eerst bij Achtmaal en 
daarna bij ons zelf. Tussendoor 
kwam ook Stuivezand nog 
knollen brengen. Het rooien en 
schoonmaken gebeurde in groepjes 
van 4 en dan 6 ochtenden per week. 
Een heel karwei maar als al die 
groepjes Elkander Helpen valt het 
wel mee

NOVEMBER
De knollenschuur wordt gevuld. 
Er staan maar liefst 2302 gevulde 
bakken te wachten op een “ECHT” 
nieuw corsojaar.

GESCHIEDENIS
Het is dit jaar precies 25 jaar 
geleden dat er een geweldige ramp 
plaatvond op het veld. De knollen 
waren geschud en lagen te wachten 
op het veld om gerooid te worden. 
Maar toen gebeurde waar niemand 
op had gerekend. NACHTVORST. 
Meer dan de helft van alle knollen 
was bevroren. 
Aangezien we nog steeds te maken 
hebben met de Coronamaatregelen 
zal de herdenking van dit drama 
op het veld dit jaar helaas geen 
doorgang vinden.

SPREUK van de WEEK in 
navolging van de spreuken op de 
nieuwsbrieven van het veld
MET EEN SPREUK IN DE WEEK
KRIJGT HET VELD EEN BETERE 
KWEEK

Weinig tamtam op het veld van Helpt Elkander.

veldnieuws
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Het programma begon al op 
vrijdagavond met het ophalen 
van de corsoshirts. Vanuit de HE-
cup kwam de challenge om een 
shirt ontwerp te maken voor 2020. 
Het team warm bier en koude 
knakworst had het beste ontwerp. 
Hun ontwerp is door de werkgroep 
die jaarlijks de kledinglijn verzorgt 
opgepakt en hebben we toch een 
blijvend aandenken aan het corso-
loze jaar 2020. 

Ook voor de kinderen is een 
leuke activiteit georganiseerd. 
Zaterdagmiddag mocht de HE-
jeugd tot 18 jaar komen tikken 
op de bouwplaats. Het werd 
een gezellige middag met mooi 
weer en veel bloemen. Meerdere 
tiktafels stonden opgesteld over 
de bouwplaats. De tikwerkjes 
bestonden uit de letters van HELPT 
ELKANDER en 3 heraldieken.  1 
heraldiek was eerder die dag 
opgehaald om in Loenhout getikt 
te worden. Iedereen is druk bezig 
geweest en aan het einde van de 
middag waren de letters kleurrijk 
gevuld. Daarna was het tijd voor 
pannenkoeken! Deze hebben goed 
gesmaakt. Op het einde is nog een 
groepsfoto gemaakt en daarna 
gingen de kinderen moe maar 
voldaan naar huis toe. 
          

Het corsoweekend wilde we niet ongemerkt voorbij laten gaan. 
Binnen de toen geldende corona maatregelen hebben we toch een 
aantal activiteiten kunnen organiseren. 

corsoweekend
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Voor de feestvierders onder ons was 
een livestream georganiseerd. Via 
de webcam kon er gekletst worden 
en waren er foto’s en filmpjes te 
zien van de HE-cup en andere corso 
jaren. 

Wat een stilte was het toen de eerste 
dames  om 9:00 aanwezig waren op 
corsozondag voor het organiseren 
van de lunch. Was toch wel vreemd, 
maar we er hadden zin om er een 
leuke dag van te maken met onze 
buurtgenoten. Om 11:30 arriveerde 
de eerste eters en om 12:00 werd 
begonnen met het uitdelen van de 
soep. Vervolgens kwamen er nog 
een paar rondes met snacks en 
anders lekkers.  
  

Nadat iedereen gegeten had, was 
het tijd om een rondje te gaan 
fietsen. De keuze was tussen een 
ronde van 25 of 40 km. Over de 
gehele middag verdeeld zijn meer 
dan 60 mensen vertrokken. De 
tocht bracht ons eerst naar Klein 
Zundert, richting Etten-Leur en 
via Rijsbergen weer terug richting 
Zundert. Onderweg was ook nog 
tijd voor 2 pauzepunten. De eerst 
stop was bij de klompen makerij op 
Klein Zundert. Hier kregen we een 
heerlijk ijsje en kon je een raad spel 
spelen. Bij de 2e stop kregen we 
een flesje drinken en bestond het 
spelletje uit geblinddoekt bloemen 
steken. De eindstop was bij ’t 
Zonneke en daar konden we nog 
een drankje doen. 
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kindercorso
Ook dit jaar waren onze kleine buurtleden weer volop 
vertegenwoordigd tijdens kindercorso. Wij hebben twee 
bouwploegjes gevraagd om een verslagje te doen. Daarnaast een 
overzicht van een aantal andere creaties. 

Thuis in de ‘’Egel’’antier, 
wangentje van Yani en Vaya 
Godrie 

Omdat kindercorso dit jaar anders 
is dan anders, bouwde Yani en Vaya 
samen. Hun wagentje heet ‘’Thuis in 
de ‘’Egel’’antier! Toepasselijk want 
we zijn al die maanden al veel thuis 
in de Egelantier en we bouwde ook 
thuis.

Er werd een egel gemaakt met 
koffers. Papa maakte de egel en 
de koffers van piepschuim maar de 
kinderen hebben zelf alles geplakt, 
geverfd, bloemen geplukt, geprikt 
en getikt want het is hun wagentje. 

Mama zorgde voor de aankleding 
en oma zorgde voor de mooie 
egel kleren. En zo was het dan 
kindercorsozondag ’s ochtends, 
het egeltje werd op het groene 
gras op de oprit gezet. Er werden 
bladeren en proppen verzameld en 
eierkoekjes gemaakt in de vorm van 
een egel. 

Een toepasselijk liedje, Café Den 
Egelantier, werd opgezet en de 
egelpakken werden aangetrokken… 
zo de presentatie was klaar. 

Toen kwam de jury langs… dat was 
me toch een partij spannend! De 
hele dag liepen er mensen langs om 
te komen kijken en Yani en Vaya zijn 
de hele dag trouw bij hun wagentje 
gebleven. 

Tegen vijf uur werd het spannend… 
en toen kwam het telefoontje dat 
er een delegatie aan kwam! Snel de 
egelpakken aan en ze hadden de 
Zilveren Dahlia gewonnen!! 

Oh wat waren ze trots… en papa 
en mama stiekem ook! Iedereen 
klappen en foto’s maken, dit was 
echt wel de kers op de taart! De 
beker staat nog steeds midden in de 
kamer te pronken en het vaandel is 
gemaakt! 

Voor ons een geslaagd kindercorso… 
want nu hoef ik niet dat hele stuk te 
lopen en de beker kan altijd bij ons 
staan, naar de woorden van Yani! 

We varen op 1,5 meter hoog

Het was een beetje gek dit jaar, 
geen optocht door de straten maar 
een battle!

Eigenlijk met heel groep 8 dit jaar 
maar dat ging niet lukken, dus met 
4en, Bo en Kas Kerstens en
Dieke en Hanne Straver. We moesten 
verschillende filmpjes en foto`s 
opsturen naar kindercorso en deze
waren te zien op YouTube (nu ook 
nog).

Bij Martin en Sandra thuis mochten 
we bouwen, een onderstel, hout, 
tempex en papiermachee en toen 

op donderdag bloemen plukken en 
prikken, het waren wel 15 kisten!
Toen gingen we vrijdag en zaterdag 
tikken, dit was heel leuk.

Op zondag gingen we presenteren. 
Er kwamen jury`s en heel veel mensen 
kijken. En toen kwam Daantje 
Dahlia met de burgemeester, die 
zeiden dat we de eerste prijs hadden 
gewonnen. super tof!

We hebben nog heel lang gefeest 
met friet en pizza. 
Dit was super leuk om te winnen, 
vergeten we nooit meer! Maar 
volgend jaar hopelijk weer een 
normaal kindercorso!
Groetjes Bo en Kas
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Dit jaar verliep de sinterklaas 
activiteit natuurlijk ook een beetje 
anders. Maar de Sint had een hele 
goede oplossing. Hij had een paar 
meiden bij Helpt-Elkander om hulp 
gevraagd, omdat hij dit jaar zelf 
vanuit huis werkt. 

Sinterklaas had cadeautjes en een 
brief voor de HE-kids achtergelaten 
bij de loods. Op zondag 22 
November werden deze cadeautjes 
bij hun thuis afgeleverd. Maar 
deze cadeautjes kregen de kindjes 
niet zomaar. Eerst moesten ze 
namelijk laten zien dat ze een echte 
piet waren door cadeautjes in de 
schoorsteen te gooien. Natuurlijk 
hebben alle kinderen van Helpt-
Elkander bewezen dat ze dit heel 
goed konden en kregen ze dus hun 
cadeautje. 

Ook werden ze nog verwend met 
een snoepzakje vol met allerlei 
lekkers. 

Alle kinderen waren heel dankbaar 
en dit hebben we natuurlijk ook 
doorgegeven aan Sinterklaas. 

Op 22 november heeft sinterklaas en zijn pieten alle kinderen van 
de buurt een cadeautje gebracht.

sinterklaas

Ariana en Jurian met Mens erger 
je niet! Bekijk het van de goede 
kant

Coen en Siem met Daliocraft

Silke en Renske met 
14 Teen titans go sisters

Dex, Fiene, Finn en 
Ties met Uck Uck 
Uck
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Crazy 88
In het voorjaar is er een crazy 88 
georganiseerd. Hierbij kregen de 
HE-kids een lijst doorgestuurd met 
88 verschillende leuke opdrachtjes. 
Het doel was om zoveel mogelijk 
van deze opdrachten zo grappig 
en origineel mogelijk uit te voeren 
en hiervan een foto / filmpje van 
te maken. Er waren veel corso 
gerelateerde opdrachten zoals: 
teken je favoriete corsowagen na, 
trek vijf Helpt Elkander shirts over 
elkaar aan of bouw een corsotent 
na met bijvoorbeeld Lego. Ook 
waren er andere gekke opdrachten 
zoals: maak een mummie van jezelf, 
eet een citroen of doe de polonaise 
met zoveel mogelijk knuffels.

De organisatie dacht dat al deze 
opdrachten uitvoeren bijna 
onmogelijk was, maar een aantal 
jongeren zagen dit als een goede 
uitdaging. Het was ook goed te 
merken dat de kinderen veel tijd 
over hadden nu er geen corso 
activiteiten waren, want er zijn een 
aantal teams heel fanatiek aan de 
slag gegaan. Er is zelfs een groepje 
geweest dat 87 van de 88 challenges 
heeft gedaan, dus stil hebben ze 
zeker niet gezeten. 

Speurtocht
Normaal waren de kinderen 
natuurlijk super vaak door de wijk 
rondom de bouwplaats gekomen in 
de zomer. Op fiets onderweg naar 
de tent, te voet naar het speeltuintje 
terwijl papa en mama hard aan werk 
waren in de corsotent of eventjes 
gedag zeggen bij familie die in de 
buurt van de tent woont. Daarom 
was er in mei een super leuke 
fotospeurtocht voor de kinderen 
van de buurtschap. 

Tijdens deze pandemie hebben ook de HE-kids helaas geen normaal 
corso jaar gehad. De paasactiviteit, kinderkot en het plakken met 
papa en mama hebben ze dit jaar allemaal moet missen. Gelukkig 
waren er afgelopen jaar genoeg andere activiteiten waarmee ze 
zich toch konden vermaken.

Kind en gezin 
tijdens corona

In de wijk rondom de bouwplaats 
hadden verschillende buurtgenoten 
een Helpt Elkander shirt voor het 
raam gehangen. Hiernaast hing ook 
nog een letter. Alle letters samen 
vormden een woord. 
Tijdens een periode van twee 
weken konden de kinderen een 
rondje lopen in de wijk en ze 
moesten ondertussen natuurlijk 
goed opletten. Er kon namelijk 
overal een shirtje en letter voor 
het raam hangen. Niet alle shirtjes 
waren duidelijk in het zicht, soms 
moest je even heel goed naar boven 
kijken of aan de zijkant van een 
huis. Na goed zoeken en opletten 
hadden bijna alle kinderen de 12 
letters gevonden en konden ze 
gaan puzzelen. Het woord was 
ook door iedereen goed geraden, 
het was namelijk: corsogenesis. Nu 
zullen de kinderen de naam van de 
aankomende corsowagen van HE 
zeker niet meer vergeten

Kleurwedstrijd
Normaal waren de HE-kids natuurlijk 
ook een aantal weken super creatief 
bezig geweest tijdens het kinderkot. 
Maar ook thuis konden ze deze 
zomer hun creativiteit uiten. Onze 
eigen buurtgenoot Thierry Sprenkels 
had namelijk speciaal voor de 
kinderen een kleurplaat gemaakt. 
Kinderen van alle leeftijden konden 
laten zien wat voor creatief talent 
ze zo jong al in zich hebben, want 
dit kunnen we later natuurlijk hard 
gebruiken. 

Er zijn veel leuke kunstwerken 
binnen gekomen en voor de 
kinderen die de kleurplaat super 
mooi en kleurrijk hadden gemaakt 
was er ook een prijsje.
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Corsozaterdag tikken

Ook hadden we dit jaar natuurlijk 
geen normaal tikweekend. 
Gelukkig konden de kinderen toch 
nog aan de slag met dahlia’s op 
‘corso zaterdag’. Er stond weliswaar 
geen tent op de bouwplaats, maar 
wel kisten met bloemen en bakjes 
met spijkers. De HE-kids konden 
namelijk allemaal op een kartonnen 
plaat een letter tikken.

Natuurlijk moesten ze eerst ook 
nog even wat bloemetjes prikken. 
Daarna mochten ze hun eigen letter 
tikken. Er is super creatief aan de 
slag gegaan. Iedereen had hun 
eigen kleuren gekozen en leuke 
patroontjes bedacht. Dit leverde 
een leuke, kleurrijke boel op. 

De letters naast elkaar vormden het 
woord Helpt Elkander! Het was te 
zien dat de kinderen al heel netjes 
kunnen tikken, want het heraldiek 
van Helpt Elkander werd ook twee 
keer super strak getikt. Dit was 
zeker een goede oefening voor in 
de toekomst als ze mogen gaan 
tikken aan de wagen. 

De letters werden de volgende dag, 
tijdens de corsozondag lunch en 
fietstocht, op het grasveld voor de 
bouwplaats gezet en leverde een 
super leuk gezicht op. Het gaf toch 
nog een beetje een corso gevoel 
met alle dahlia’s terwijl het corso 
niet doorging.

Jubileumboek

Beste Buurtgenoten,
Volgend jaar bestaat onze 
buurtschap 75 jaar. Naast het 
organiseren van verschillende 
feestelijke activiteiten gaan we ook 
een jubileumboek uitbrengen.
Achter de schermen zijn we al druk 
bezig met de voorbereidingen voor 
dit jubileumboek. Om onze rijke 
historie zo compleet mogelijk in het 
jubileumboek te kunnen opnemen, 
hebben we jullie hulp nodig. 

Als we samen zitten in de corsotent, 
op het bloemenveld of ergens anders 
met buurtgenoten, dan kunnen wij 
heel enthousiast en trots vertellen 
over het verleden van onze mooie 
buurtschap. Soms gaat het dan over 
waargebeurde voorvallen, soms over 
gebeurtenissen in de tent of op het 
veld, soms over het corsoweekend, 
over het corsofeest, enz.  Wij zijn op 
zoek naar deze bijzondere verhalen, 
wat ook droevige gebeurtenissen 
mogen en kunnen zijn. Wij willen 
het nieuwe jubileumboek opleuken 
met deze mooie, grappige, 
trotse, of anderszins bijzondere 
gebeurtenissen.

Ken je zo’n verhaal, schroom niet 
en help ons. Denk niet, dat weten 
ze wel, maar kom in actie en lever 
jouw verhaal aan!! 

Tip: Stel een app-groepje samen, 
met bijvoorbeeld leeftijdsgenoten, 
ga zoals in de tent met elkaar 
praten (beeldbellen) en haal de 
gebeurtenissen op. Echter vergeet 
niet om deze verhalen aan ons door 
te geven!

Stuur jouw anekdote/verhaal vóór 
31 december naar jubileumboek@
helptelkander.nl en vermeldt hierbij 
het corsojaar van desbetreffende 
anekdote. (Wij kunnen niet 
garanderen dat elke inzending 
wordt geplaatst)? 

We kijken uit naar alle inzendingen.
Werkgroep Jubileumboek

Volgend jaar bestaat onze buurtschap 75 jaar. Achter de schermen 
wordt druk gewerkt aan een jubileumboek. Om dit boek goed 
gevuld te krijgen, heeft de werkgroep jullie hulp nodig.
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De gevolgen waren immers voor 
iedereen heel groot maar het was 
logisch dat de gezondheid voorop 
stond.
 
Uiteindelijk werd ons leven in 2020 
voor een groot deel bepaald door 
Corona. Zowel zakelijk als privé 
hebben we leren omgaan met 
digitale middelen om toch online 
contacten te blijven houden. Zo ook 
binnen Helpt Elkander. Ondanks 
deze oplossingen, gaat er alleen 
toch niets boven normaal sociaal 
contact. 
 
Voor Helpt Elkander betekende 
Corona dit jaar geen wagen 
bouwen en vele gezellige dagen 
met zijn allen bij elkaar in de tent 
of op het veld. Er was geen optocht 
met veel publiek, met daarna de 
mooie discussies over de uitslag 
van de jury. Maar gelukkig hebben 
we met heel de buurt continue 
gezocht naar wat wél mogelijk 
was binnen de Corona-richtlijnen, 
en dat was toch best veel. Hierbij 
denk ik aan de vele dahliaknollen 
die zijn geplant, onderhouden en 
uiteindelijk weer binnengehaald. 
Het vervangen van de bestrating 
en de andere werkzaamheden 
aan de bouwplaats. Maar ook de 
online-bierproeverij, de HE-cup, de 
barbecue en tal van andere (veelal 
digitale) activiteiten binnen de 
buurt. Ook in het Corsoweekend 
waren we actief; op zaterdag met 
de jongeren en op zondag de 
fietstocht voor jong en oud. Helpt 
Elkander leeft!
 

Ik kijk terug op een moeilijk jaar 
voor velen van ons; een jaar waarin 
het Coronavirus veel impact heeft 
gehad. Maar als ik zie hoe Helpt 
Elkander hiermee is omgegaan, 
geeft dat mij heel veel vertrouwen 
voor de toekomst. Ik hoop dat we 
Corona snel achter ons kunnen 
laten, want volgend jaar hebben we 
een prachtig 75-jarig jubileum. We 
gaan met zijn allen de uitdagende 
wagen Corsogenesis bouwen en 
daar omheen staat het jaar bol van 
de jubileumactiviteiten. Ik hoop dat 
jullie daar net zoveel zin in hebben 
als ik. Samen, bij elkaar en met 
elkaar.

Kevin 

Bestuursjaar 2020 Marlou
In maart kwam het nieuws dat het 
corso in 2020 niet door zou gaan. 
Ik kon me toen nog niet goed 
voorstellen hoe we een zomer 
zonder corso konden hebben. 
In het voorjaar hebben we vaak 
digitaal overlegd met het bestuur. 
De corona maatregelen veranderde 
elke paar weken, dus er was toch 
telkens veel te overleggen ondanks 
dat er geen corso was. We bekeken 
wat de mogelijkheden waren om 
toch iets te organiseren om het 
buurtgevoel vast te kunnen houden 
binnen HE. Vervolgens kon ik de 
informatie voor de buurgenoten 
verzamelen voor de nieuwsbrieven. 
Deze werden zowel digitaal als met 
de post rondgestuurd. 

Wij willen dit jaar ook graag het bestuur aan het woord laten. 
Hoe hebben zij een jaar zonder corso ervaren en wat komt daar bij 
kijken?
Allemaal vragen die hieronder zullen worden beantwoord door 
onze bestuursleden.

Bestuur 
zonder corso

Bestuursjaar 2020 Krisjan
Wat een jaar:
Vol goed moed begonnen we 
aan het nieuwe jaar, de knollen 
werden gesplitst er werden nog 
nieuwe knollen aangekocht voor 
de corsowagen van 2020.  De oude 
knollen die we nog over hadden 
waren erg snel uitverkocht. 

Toen kwam in eens de corona om 
de hoek kijken. Toen kwam ineens 
half maart het bericht corso 2020 
wordt afgelast, dit bericht had nooit 
iemand zien aankomen.

We besloten om toch alle knollen en 
stek te gaan zetten, om voor 2021 
toch ook nog knollen te hebben 
anders wordt het dan wel een heel 
duur jaar.

Door de maatregelen was het soms 
een hele puzzel en een geregel om 
alles voor elkaar te krijgen. Heel 
het seizoen zijn er verschillende 
werkzaamheden geweest. 
Natuurlijk wel een stuk minder dan 
andere jaren, maar dat was ook wel 
eens lekker.

Wat ik echt heb gemist is met ze 
allemaal samen de dingen te doen 
en de leuke en gezellige  activiteiten 
die altijd georganiseerd worden.

Hopen dat in 2021 wel alles weer 
kan en we er een mooi jubileum 
jaar van kunnen maken.

Met vriendelijk groet,
Krisjan 

Bestuursjaar 2020 Kevin
 2020 was en is een zeer bijzonder 
jaar. Na de ontwerpkeuze 
voor Corsogenesis was er veel 
enthousiasme in de buurt om aan de 
slag te gaan. Maar Corona gooide 
roet in het eten. Het virus greep 
steeds heftiger om zich heen en ook 
de onzekerheid over hoe dit zich 
zou gaan ontwikkelen was groot. 
Op de Raad van Buurtschappen 
van 30 maart werd duidelijk dat 
er in 2020 geen Corso zou gaan 
plaatsvinden. Een bijzondere Raad 
van Buurtschappen, voor het eerst 
digitaal, die ik niet snel zal vergeten. 
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Bestuursjaar 2020 Jurriën 
Corsojaar 2020, is een heel gek 
maar daardoor ook een heel 
bijzonder jaar voor mij geweest. 
Normaal gesproken organiseren 
mijn commissies activiteiten waar 
buurtgenoten bij elkaar komen 
en daardoor gezellige middagen, 
avonden en vaak ook nachten 
hebben. Alleen dat gaat niet zo 
makkelijk als mensen niet bij elkaar 
mogen komen, cafe’s dicht zijn en 
minimaal 1.5 meter afstand tussen 
elkaar gehouden moet worden.

Voor mij als bestuurslid buurt 
moest ik daarom regelmatig 
met de commissies sparren om 
activiteiten binnen de maatregelen 
te organiseren. Dit mocht natuurlijk 
niet fysiek, dus kwamen we vaak 
via Skype of Teams bij elkaar, zie de 
foto’s hieronder. 

In eerste instantie wilden we 
het oude programma zoals dat 
van de AC, Kind en Gezin en het 
bouwersweekend door laten gaan 
maar naar maten we dichter bij de 
datums van de activiteit kwamen, 
hebben we praktisch iedere 
normale activiteit geschrapt. Daarbij 
vind ik het meest zonde om het 
bouwersweekend en de halloween 
activiteit niet door te laten gaan. 
Daarom hebben we het annuleren 
van deze activiteiten dan ook zo 
lang mogelijk uitgesteld, totdat de 
vooruitzichten te slecht werden. 

Anderzijds ben ik erg trots op de 
commissies voor het snelle bedenken 
van nieuwe activiteiten. In de zomer 

hebben ruim 60 buurtgenoten met 
veel plezier meegedaan met de HE 
Cup, waar een mooie collectie foto’s 
en filmpjes gecreëerd zijn. Ook 
hebben de kinderen van de buurt 
nog een fotospeurtocht gelopen, 
een kleurplaat in kunnen kleuren.

Anderzijds is het toch erg raar om 
niet aan de grove vromen van de 
wagen van dit jaar gelast te hebben, 
dat is een leegte in dit jaar. Voor 
mijzelf heb ik die tijd anders benut 
door aan het huis van Agnes en mij 
te klussen en een eigen bedrijf op te 
richten. Waardoor mij ook het besef 
kwam dat ik mijn bestuursfunctie 
bij HE slecht en het runnen van een 
bedrijf teveel botst met elkaar en 
daarom heb ik gekozen om per de 
jaarvergadering van 2021 met mijn 
bestuursfunctie te stoppen. 

Een ding hoop ik in ieder geval, 
dat we in 2021 weer corso kunnen 
bouwen!

Bestuursjaar 2020 Bas
2020 zou voor Helpt Elkander een 
druk maar gezellig jaar worden, de 
tent zou eerder gezet worden om 
de voorstelling van Repelsteeltjes 
te laten spelen in de tent, een 
voorstelling over Corso in onze tent, 
met tribune, bar en aankleding 
zou onze tent een heus theater 
geworden zijn... daarna de hele 
zomer met de hele buurt bouwen 
aan een uitdagend ontwerp met 
veel figuratie, samen werken naar 
een mooi corso weekend...

Ook met de werkgroep Tam Tam 
zijn we druk geweest om een 
goed gevulde editie bij jullie op de 
deurmat te laten vallen. 

Verder vond ik het belangrijk dat 
er iets georganiseerd zou worden 
in het corsoweekend vanuit Helpt 
Elkander. Daarom heb ik geholpen 
met het organiseren van het tikken 
voor de jeugd op zaterdagmiddag 
en de corsolunch op zondag. Nu 
we een stille winter voor de boeg 
hebben ben ik blij dat we met Helpt 
Elkander op een mooi weekend 
kunnen terugblikken.

Marlou

Bestuursjaar 2020 Peter
Hallo, mijn naam is Peter van Oers.

Als bestuurslid van Helpt Elkander 
ben ik verantwoordelijk voor de 
commissie Bouw Wagen.

Toen bekend werd dat het corso dit 
jaar niet door zou gaan hebben wij 
als bestuur niet stil gezeten.

We hebben regelmatig overlegd 
hoe bepaalde werkzaamheden 
met de steeds veranderende 
coronamaatregelen aan te pakken. 
Denk hierbij bijvoorbeeld aan het 
voorplein bestraten, tent en loods 
aanpassingen, knollen planten 
en rooien, bloemen plukken, 
voorbereidingen bouw wagen. 
Regelmatig hebben wij hier (meestal 
online) over vergaderd.
Omdat het corso van 2020 niet door 
ging is besloten het ontwerp van 

2020 het jaar erop door de straten 
van Zundert te laten rijden.

Wat de commissie Bouw Wagen 
betreft hebben we  ook niet 
stilgezeten. Er zijn in kleine groepjes 
toch al wel wat voorbereidingen 
getroffen voor de bouw van de 
wagen van 2021.

Zo is de stuurinrichting van het 
onderstel aangepast zodat we een 
grotere stuuruitslag hebben en 
dus de bochten scherper kunnen 
insturen.

Er is een tweede onderstel gebouwd 
zodat we voortaan bij ontwerpen 
met twee wagens geen onderstel 
meer hoeven te lenen, we hebben 
er voortaan zelf twee tot onze 
beschikking.
De maquette is zover dit mogelijk 
was ingemeten voor de constructie 
en in autocad gezet.

Wat vormgeving betreft is er deze 
zomer een klein groepje( i.v.m. 
de coronamaatregelen) bezig 
geweest met uitvogelen hoe we 
de vormgeving uit kunnen gaan 
lassen. Er zijn stukken Fractal Art 
uitgelast en zelfs geplakt en getikt 
om te kijken hoe dit er uit zou gaan 
zien. Dit alles om volgend jaar, zo 
snel mogelijk te kunnen starten met 
uitlassen van de wagen.

Al met al een rustig jaar wat corso 
bouwen betreft, maar stilgezeten 
hebben we zeker niet.
m.v.g. Peter van Oers
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Sponsors
Wij bedanken onze sponsors voor hun bijdrage. 

Boomkwekerij het Slagmoer

Café de Kèrel

Holland Covers Zeilmakerij

Schouwenaars Bouwbedrijf

Dictus Schilderwerken

Volant Interieur Confectie

J & C Verhuur / Wasserij

Hotel Restaurant De Gouden Leeuw

Drukkerij Vorsselmans

Groenenboom Timmer- en Bouwbedrijf

Schildersbedrijf Jan Bastiaansen

Hereijgers Eco Tuinen

Café ‘t Zonneke

Grand Café De Bocht

Machinebouw Jochems

Café Den Bels

Favo Reclame

Freson Producties

Joko Autodemontage

De-ICT-OOM

Bouwbedijf Havermans

De Jong Beton Zundert 

Euro Accountancy

Bouwbedrijf Winand Van Iersel 

Tenniscentrum de Leeuwerik

Nouws Mechanisatie

Löwensteijn IT

Boomkwekerij Jos Willemsen

Verdaasdonk Hoogwerkers en 

Metaalbankwerkerij

Bouw en Visie

Praktijk voor Mondhygiëne

Podotherapie Praktijk Een Stap Vooruit

Danny van Bergen 

Graafwerkzaamheden

Zuiderplastics

Boomkwekerij Leenaerts-Halters en Zn

Maas-Jacobs

Telermaat

Dave Mutsters Autoservice

Agrarisch Loonbedrijf M. Leenaerts

Rabobank

Boomkwekerij Barry van Aert

Rena Electronica

Keurslagerij Richard en Jannifer Verhulst

Van Erk Stucwerk

Agel adviseurs

A. Bestebreur Glazenwasserij

Café ‘t Wapen van Zundert

Café-Zaal Victoria

Sponsors en begunstigers

Dat viel helaas allemaal in duigen en 
dat viel flink tegen..., maar eerlijk 
gezegd ook opluchting, ik kon het 
me namelijk niet voorstellen om met 
Corona, samen in een drukke tent 
te gaan bouwen... het samenzijn, 
samenwerken, samen bouwen, 
samen met het gezin naar de tent, 
het corso weekend...dat heb ik heel 
erg gemist.

Verder vond ik het heel erg leuk om 
aan de HE activiteiten deel te nemen, 
die door de AC van HE geregeld zijn 
en hierbij de saamhorigheid in onze 
buurt te voelen. 

Groeten, Bas Noorden

Bestuursjaar 2020 Erik
De beleving van het corsojaar of 
beter gezegd het corsoloze jaar 
2020 van mij als penningmeester.

We waren als bestuur volop bezig 
met de voorbereidingen van het 
corso. In februari hebben we de 
jaarvergadering gehad, waarop 
alle plannen zijn toegelicht en een 
goede maand later, eind maart, 
kon alles overboord. Geen corso in 
2020. Voor mij als penningmeester 
hield dit in dat we opnieuw naar de 
tekentafel konden om de financiële 
kant door te rekenen. Het was een 
situatie waar we als buurtschap nog 
nooit mee te maken hadden gehad 
en ik had er dan ook nog nooit over 
nagedacht hoe de financiën van 
de buurtschap er uit zouden zien 
zonder corso.

Wat zijn de financiële gevolgen 
van het besluit? Wat is er nog 
wel mogelijk? We hadden net de 
contributieflyers en sponsorflyers 
verspreid. Hoe gaan we hier mee 
om? De financiële gevolgen van 
corona zijn voor veel sponsors en 
buurtgenoten groot. Er volgde veel 
digitale overleggen om deze vragen 
beantwoord te krijgen. Belangrijk 
voor de buurtschap is om iedereen 
aan boord te houden en dat 
iedereen gezond blijft. We hebben 
aan onze sponsors laten weten dat 
we ieder besluit dat ze nemen over 
de sponsoring van onze buurtschap 
gerespecteerd wordt. Gelukkig 
hebben we als buurtschap ook veel 
steun gehad van veel sponsors.

 De vaste kosten van de buurtschap 
lopen ook in een corsoloos jaar 
gewoon door en daarom zijn we blij 
met iedere bijdrage die we hebben 
mogen ontvangen. Begin september 
hebben we in samenwerking met 
de commissie veld de sponsors dan 
ook bedankt met een traditioneel 
boeketje dahlia’s. Ik hoop dat we 
in 2021 weer een normaal corsojaar 
hebben en dat we een mooi 
jubileumjaar kunnen vieren.




